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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Vladimir Milošević (KLGB nositelj: Donald Blašković) 
je na 2. redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 22. srpnja 2025. godine 
postavio vijećničko pitanje: 
 
„Jedan  zabrinuti građanin, ekološki osviješćen, konstatirao je nedavno da su šahtovi- 
revizijska okna oborinskih voda u Labinu slabo propusni, da se rijetko čiste te da će malo veće 
količine padalina uzrokovati probleme u gradu. 
Kako bi ga tj. nas uvjerili u suprotno molim odgovore: 
a) Kakva je situacija s prohodnošću u šahtovima koji su najvažniji faktor odvodnje oborinskih 
voda? 
b) Vrši li se kakva periodična inspekcija šahtova  i cijevi   te  kad je izvršena posljednji put i u 
kojem obimu?“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Serđo Mandić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno 
gospodarstvo i upravljanje imovinom: 
„Održavanje oborinske odvodnje je u nadležnosti Grada i nju provodi komunalna tvrtka 1. Maj 
d.o.o. u sklopu svog redovitog godišnjeg ugovora. Što to sve podrazumijeva lijepo je opisano 
u Programu održavanja, a to je ukratko pregled, čišćenje, ispiranje, popravci, izvedba 
oborinskih kanala i ostalo. U Gradu su detektirana kritična mjesta koja je potrebno pojačano 
nadzirati i održavati. Glavnina posla obavlja se prije kišnih perioda, znači sada slijedi na jesen, 
kako bi sustav bio spreman za prihvat veće količine vode. Po potrebi se angažiraju i specijalna 
vozila za čišćenje u suradnji s Vodovodom Labin. Pitanje dovoljnog održavanja oborinske 
odvodnje, to održavanje praktički treba biti stalno. Da li je dovoljno, to ovisi naravno o 
sredstvima i o prilikama na terenu.“ 
 
Alen Golja, zamjenik direktora TD Vodovod Pula-Labin d.o.o. dodatno navodi: 
„Sukladno Zakonu o vodama, Grad Labin bi trebao u narednom periodu prebaciti oborinsku 
kanalizaciju i održavanje na Vodovod Labin obzirom da se mi bavimo vodnim uslugama tako 
da će se onda u tom periodu moći možda i drugačije održavati samu oborinsku kanalizaciju. 
Isto tako nam predstoji, obzirom na aglomeraciju, da sam grad Labin, onaj centralni dio, da 
ima mješoviti sustav odvodnje, kada završetkom same investicije, postojeća kanalizacijska 
mreža postaje oborinska kanalizacija tako da ćemo imati veliki, oko pedeset kilometara, 
oborinske kanalizacije na području Grada Labina kada sve bude gotovo. Tako da će to trebati 
jako dobro održavati i biti će posebna služba koja će se samo time baviti.“ 
 
 S poštovanjem, 

                                                                                                             PROČELNICA 
         Loreta Blašković, v.r. 


